
Z A P I S N I K

sa 14. redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Labina, održane 8. prosinca 2014. godine u 
prostorijama Velike vijećnice Grada Labina, Titov trg 11, sa početkom u 17,00 sati.

Sjednicu  je  otvorio  Valter  Poropat,  predsjednik  Gradskog  vijeća  koji  je  sjednici  i 
predsjedavao. Pozdravlja sve prisutne i daje riječ Jasmini Miilanović Ružić, pročelnici Ureda 
Grada da izvrši prozivku vijećnika Gradskog vijeća Grada Labina.
Jasmina Milanović  Ružić,  pročelnica  Ureda Grada,   prozivkom vijećnika  Gradskog vijeća 
Grada Labina utvrđuje da sjednici Vijeća od ukupno 17 vijećnika u 17,00 sati  prisustvuje 17 
vijećnika i to: Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), Valter Glavičić (IDS– 
HSU–HNS),  Valdi  Gobo (SDP),  Jasmina Gruičić (SDP),  Rasim Halilović  (BDSH),  Klaudio 
Korva  (KLGB  nositelja  Silvana  Vlačića),  Darko  Martinović  (KLGB  nositelja  Darka 
Martinovića), Alda Miletić (IDS-HSU-HNS), Đanluka Miletić (IDS-HSU-HNS), Giuliano Milevoj 
(IDS-HSU-HNS),  Daniel  Mohorović  (SDP),  Federika  Mohorović  (IDS-HSU-HNS),  Josip 
Mohorović  (IDS-HSU-HNS),  William Negri  (Hrvatski  laburisti-stranka rada),  Valter Poropat 
(IDS-HSU-HNS), Silvano Vlačić (KLGB nositelja Silvana Vlačića),  Marin Zagrić (IDS-HSU-
HNS).

Pored vijećnika  Gradskog vijeća sjednici  su prisustvovali:  Tulio Demetlika,  Gradonačelnik 
Grada  Labina,  Eni  Modrušan,  zamjenica  Gradonačelnika,  Zoran  Rajković,  zamjenik 
Gradonačelnika,  Jasmina  Milanović  Ružić,  pročelnica  Ureda  Grada,  Anamarija  Lukšić, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju, Marija Kadoić 
Balaško,  pročelnica  Upravnog  odjela  za  proračun  i  financije,  Bruno  Hrvatin,  pročelnik 
Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Donald  Blašković, pročelnik Upravnog odjela za 
komunalne  djelatnosti,  Loreta  Blašković,  pročelnica  Upravnog  odjela  za  upravu  i 
samoupravu,  Dino  Škopac,  direktor  Vodovoda  Labin  d.o.o.  Labin,  Bogdan  Stanković, 
predsjednik Vijeća Srpske nacionalne manjine u Gradu Labinu, Tanja Škopac, Robi Selan, 
Nenad Čakić, Adriano Šćulac, predstavnici tiska, Silvana Fable, Radio Labin, predstavnica 
medija. 

Predsjednik  Vijeća  Valter  Poropat,  konstatira  da  prema  izvršenoj  prozivci  Vijeće  ima 
potreban kvorum  pa može punovažno raspravljati i odlučivati. Pozdravlja sve prisutne, kao i 
slušatelje  Radio  Labina  te,  kako  nije  bilo  primjedbi  na  predloženi  dnevni  red  sjednice, 
utvrđuje dnevni red sjednice kao i u pozivu za sjednicu. Otvara Aktualni sat.

Aktualni sati

Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), postavlja dva vijećnička pitanja, pita 
vezano za požar u Starom gradu Labinu što je Grad i institucije učinio tj. učinile za stanare 
koji žive u tim stanovima. Poziva vijećnike i predsjednika Vijeća da se izglasa odluka kojom 
se vijećnici odriču današnje vijećničke naknade u korist stanara tih izgorjelih stanova. Dalje 
pita kako je moguće da je g. Nenadinu Škopcu u Ripenda Kosi uvjetovano da će dobiti vodu 
za svoje imanje tek kad plati 166.000,00 kuna po troškovniku za 120 m trase vodovoda na 
koju će se spojiti pola sela, a da se drugim kućama u istom selu i na istoj trasi omogućava 
priključak  na  postojeći  cjevovod  te  izgradnja  privatnog  cjevovoda  –  priključak  bez  da 
sufinanciraju  trasu koju  mora platiti  g.  Nenadin  Škopac.   U nastavku citira  dio  pisma g. 
Nenadina Škopac i odgovor iz Vodovoda Labin.   
Vijećnik je pitanja postavio u papirnatom obliku.
Pitanja se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio.

Tulio Demetlika, Gradonačelnik,  odgovara što se tiče požara u Starom gradu, te se dalje 
nadovezuje i na dio Kapelice gdje su građani toga dijela uslijed velikih kiša i poplava isto tako 
doživjeli štetu da su nadležne službe Grada u kontaktu s tim ljudima i jednima i drugima, a 
što se konkretno tiče požara, obiteljima koji su doživjeli štetu se stupilo u kontakt, pomoglo 
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oko čišćenja i odvoza izgorjelog materijala (TD 1. Maj Labin d.o.o.). Zgrada gdje se desio 
požar ima upravitelja, tvrtku iz Pule, te su i zgrada i imovina osigurani i sada su u postupku 
rješavanja naknade štete preko osiguravajuće kuće. Inače za svaku pomoć, bilo materijalnu 
ili drugu obiteljima koje su doživjele štetu, ponudio se i Grad Labin i Crveni križ. Isto tako i 
obiteljima  na  Kapelici  koji  su  doživjeli  štetu  uslijed  poplava,  Grad  je  s  tim  obiteljima  u 
kontaktu,  definirati  će se kriteriji  i  u okviru proračunskih mogućnosti  će im se pomoći da 
saniraju  nastalu  štetu.  Što  se  tiče  drugog  pitanja,  komunalni  inspektor  Grada  Labina, 
službenica za izdavanje građevinskih dozvola iz Grada Labina i građevinski inspektor su bili 
na  uviđaju  i  utvrdili  činjenice  da  je  građevinska  dozvola  uredno  izdana  njemačkom 
investitoru,  da  su  radovi  u  tijeku,  da  je  Vodovod  Labin  dao  dozvolu  i  definirao  mjesto 
priključka, a od mjesta priključka do same zgrade radove izvodi investitor samostalno, da je 
ta dionica ista dionica koju je Vodovod Labin d.o.o. još ranije dao g. Nenadinu škopac i od 
tog mjesta do njihovog priključka je troškovnik od 166.000,00 kuna. Ističe da ta dionica koja 
se sada kopala ide po privatnoj površini. Drugo što treba znati je da nije točno da g. Nenadin 
Škopac 7 godina čeka vodu i struju, jer je činjenica da je on svoju građevinu izgradio bez 
građevinske dozvole, van građevinskog područja i u zaštićenom pojasu. Nakon što je stupio 
na snagu Zakon o legalizaciji,  njegova građevina je legalizirana i tek tada se g. Nenadin 
Škopac javlja sa zahtjevom za priključak vode i struje. Zna se da se svake godine donose 
planovi za investicijska ulaganja/radove koji  su obvezatni, a konkretni priključak nije bio u 
planu za 2014. godinu, niti je u planu za 2015. godinu i zato se g. Nenadinu Škopac reklo da 
se poveže sa njemačkim investitorom i da se uz njegovu prethodnu suglasnost priključi na 
njegov priključak.

Mladen  Bastijanić  (KLGB  nositelja  Mladena  Bastijanića)  odgovara  i  vezuje  se  za  riječi 
Gradonačelnika „kada se steknu uvjeti“ i kaže da su se sada stekli uvjeti da i jedan i drugi  
investitor idu po programu, ali da prethodno treba dogovor i da se onda sve može rješiti za 
pola sata. Dalje se osvrće na odgovor direktora Vodovoda Labin koji je na telefonsko pitanje 
g. Nenadina Škopca najprije odmah odgovorio da Vodovod ništa ne radi u Kosima da bi za 
pola sata zvao i onda je znao da se tamo radi, želi reći da treba doći na lice mjesta i treba 
napraviti dobro ljudima. 

Đanluka Miletić (IDS-HSU-HNS), kaže da ima dva vijećnička pitanja, te kaže da ga je MO 
Rabac zamolio da pita u svezi osvjetljavanja parkirališta iza stanice iznad Hotela Amfora, 
naime parkiralište je  zbog visokih stabala  maslina  i  zbog rasporeda postojećih rasvjetnih 
stupova u ulici Slobode u večernjim satima praktički u mraku. Pita da li bi Grad mogao iduće 
godine odvojiti sredstva za postavljanje jednog novog rasvjetnog stupa koji bi bio dovoljan za 
osvjetljavanje parkirališta. Drugo pitanje tiče se divljih deponija na području Grada Labina i to 
deponija  iza  piacala  kod  zgrade  bivšeg  gumaja  i  druga,  na  cesti  za  Gornji  Rabac  kod 
ogledala prije špine. Pita da li  gradske službe imaju evidenciju tih deponija i što će Grad 
poduzeti da se one saniraju.
Vijećnik je pitanja postavio u papirnatom obliku.
Pitanja se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio.

Tulio Demetlika,  Gradonačelnik,  odgovara su se sa MO Rabac dogovorile  sve lokacije  u 
Rapcu koje treba osvjetliti, misli da se o ovoj lokaciji nije govorilo, ali da će se razmotriti i tu 
mogućnost da se rješi u toku godine. Što se tiče divljih deponija, kaže da za onu iz gumaja 
Gradnije ni znao i ako komunalni redari redovito obilaze teren, dok se za ovu u Ripendi zna i 
uputila se u više navrata zamolba vlasniku koji tamo  živi  i bavi se skupljanjem otpada i 
reciklažom. Kaže da će  pitanje potaknut gradsku službu na brže djelovanje.

Jasmina Gruičić (SDP), postavila vijećničko pitanje koje se tiče Malog kazališta – Circolo 
koje je zatvoreno već duže vrijeme, a prema riječima Gradonačelnika još 2010. godine su 
odobrena sredstva za obnovu Malog kazališta u iznosu od 280.000 Eura.  Iste godine je 
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počasnim  građaninom  Grada  Labina  proglašen  dr.  Fulvio  Rustico,  generalni  konzul 
Republike  Italije  u  Rijeci  čijom  zaslugom  su  spomenuta  sredstva  osigurana.  U  Izvješću 
Gradonačelnika za razdoblje siječanj – lipanj 2012. godine je navedeno da je u siječnju 2012. 
godine  utvrđen  hodogram aktivnosti  na  Projektu  obnove  i  rekonstrukcije  zgrade  sjedišta 
Zajednice Talijana u Labinu i Malog kazališta – Circolo, te da je dogovoren model za izradu 
projektne dokumentacije za istu godinu, a izvođenje radova za iduću godinu. Zaključuje da je 
obnova  trebala  biti  gotova  2013.  godine  i  zato  pita  što  je  s  projektom  obnove  Starog 
kazališta, da li je Grad Labin pripremio potrebnu projektnu dokumentaciju, da li je taj projekt 
spreman za realizaciju i jesu li sredstva odobrena 2010. godine još uvijek na raspolaganju.
Vijećnica je pitanje postavila u papirnatom obliku.
Pitanje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.

Anamarija  Lukšić,  pročelnica  Upravnog  odjela  za  prostorno  uređenje,  zaštitu  okoliša  i 
gradnju  odgovara  da  je  točno  što  je  rekla  vijećnica  Jasmina  Gruičić,  da  je  izrađena  i 
realizirana projektna dokumentacija: napravljen je izvedbeni troškovnik za sanaciju krova i 
sanaciju  plafona,  napravljena  je  kompletna  podloga  kompleksa  Malog  kazališta  i  zgrade 
sjedišta Zajednice Talijana u Labinu i konzervatorska podloga za cijeli  taj sklop zgrada u 
Starom gradu Labinu i to znači da je Grad spreman za I fazu i raspisivanje javne nabave za 
radove na krovu i plafonu i čeka se odobrenje konzula iz Rijeke i Vlade Republike Italije, a 
odobrena sredstva i dalje stoje na raspolaganju. 

Darko Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića), obnavlja svoje pitanje koje je postavio 
na  6.  sjednici  Gradskog  vijeća  2.  prosinca  2013.  godine  da  li  je  aktualan  stav  Istarske 
županije o potrebi objedinjavanja vodovoda na razini Istre i koje su sve radnje i postupci do 
sada po tome realizirani. Predlaže, ne čekajući odluke ni Županije ni Vlade da se u Gradu 
Labinu i općinama Labinštine pokrene inicijativa za zaštitu i očuvanje labinskog vodovoda i 
svih vodnih potencijala Labinštine na način da se u prvom koraku donese i usvoji Deklaracija 
za  zaštitu  i  očuvanje  vodnog  bogatstva  Labinštine  kao  znak iskazivanja  političke  odluke 
Labinštine. Kao drugi korak, kaže, predlagao je i i iniciranje referendumskog izjašnjavanja 
građana o tom vrlo važnom pitanju za život na ovim prostorima.
Ponovljeno pitanje prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio.

Tulio  Demetlika,  Gradonačelnik,  u  odgovoru  ističe  činjenicu  da  Hrvatske  vode  i  Vlada 
Republike  Hrvatske preko Ministarstva poljoprivrede rade na zakonu tj.  Vlada je  donijela 
odluku o osnivanju uslužnih područja i za cijelo područje Republike Hrvatske  je predviđeno 
20  vodovoda  tj.  20  komunalnih  tvrtki  koje  će  se  baviti  vodoopskrbom  i  zbrinjavanjem 
otpadnih voda i po tom programu će za Istarsku županiju time upravljati jedna tvrtka. Dakle, 
svi izvori pitke vode koji su danas u koncesiji Vodovoda Labin, IV Buzet, Vodovoda Pula, 
sutra će biti u ingerenciji jedne tvrtke i to, ističe, neće biti odluka niti Istarske županije, niti  
Grada Labina. Ističe da danas u Hrvatskoj ima 158 vodovoda na 4 miljuna stanovnika, a 
odlukom Vlade će ih sutra biti 19 ili 20. 

Darko Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića) odgovara da je upravo predmnijevajući 
takvu mogućnost da će doći do spajanja takvih vodovoda i pitao da li postoji mogućnost na 
razini Istarske županije da Labin ima jedno takvo trgovačko društvo jer smatra da Labin to i 
zaslužuje i da ima ljudski potencijal i vjeruje da ima političke volje da se dogodi to da sjedište 
toga budućeg društva bude u Labinu, odnosno na prostoru Labinštine.

Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS), postavlja vijećničko pitanje građevinske skele koja se ovih 
dana pojavila na fasadama gradskog zvonika u starogradskoj jezgri. Kako se rekonstrukcija 
zvonika  pojavljuje  u  Proračunu  Grada  Labina  zadnje  dvije  godine,  zanima  ga  kada  se 
predviđa ponovna funkcija povijesnog zvonika.
Vijećnik je pitanje postavio u papirnatom obliku.
Pitanje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.
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Tulio Demetlika, Gradonačelnik, odgovara da je i ovaj projekt sufinanciran od Regije Veneto, 
da se prije 2 godine uvidjelo da je statika, pogotovo u onom dijelu koji drži osovine zvona, u 
kritičnom stanju te se morao naručit novi projekt statike i tu se sada troškovi povećavaju. 
Radovi su počeli prije tjedan dana, a biti će izvedeni kroz dvije proračunske godine. 

Daniel Mohorović (SDP) postavlja dva vijećnička pitanja, jedno u svoje ime kao vijećnik i u 
kontekstu  planiranog  smanjenja  prihoda  od  poreza   i  nepovoljnog  makroekonomskog 
okruženja pita koliko iznose nenaplaćena potraživanja Grada Labina, zanima ga struktura i 
ukupan iznos nenaplaćenih potraživanja, odnosno, tko su i po kojoj osnovi najveći dužnici 
Grada  Labina.  Drugo  pitanje  postavlja  u  ime  Kluba  vijećnika  SDP-a  i  pita  kada  će 
transparentan  grad  početi   dostavljati  sve  informacije.  Podsjeća  da  je  Klub  vijećnika 
zahtjevao da se dostave i objave rezultati istraživanja javnog mnijenja koje je plaćeno tvrtki 
Ipsos Puls d.o.o. po računu 642-12 od 9.10.2012., a pitanje je postavio na sjednici Gradskog 
vijeća 31. ožujka 2014. godine.  Iz polugodišnjeg izvješća o izvršenju Proračuna za 2014. 
godinu  doznaju  da  su  sklopljeni  godišnji  ugovori  sa  Press  Clipping-om  d.o.o.  Zagreb  o 
praćenju medija i P.R. agencijom d.o.o. Pula u području savjetovanja iz odnosa s javnošću. 
Klub vijećnika SDP-a je na sjednici 15. rujna 2014. godine pitao koliko iznose pojedinačni 
iznosi ugovora sa medijima i PR agencijama i što je specificirano u ugovorima. Odgovr nisu 
dobili.  Uz  pitanje  prilaže  i  odgovor  povjerenika  za  informiranje  vezano  uz  ne-postojanje 
zakonske prepreke za objavu popisa korisnika gradskih stanova s osnovnim podacima: ime, 
prezime, adresa, veličina stana, iznos najamnine, vrijeme trajanja najma.
Vijećnik je pitanja postavio u papirnatom obliku.
Pitanja se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća, upozorava da se po Poslovniku Gradskog vijeća Grada 
Labina pisani odgovor na postavljeno vijećničko pitanje daje najkasnije na slijedećoj sjednici 
Vijeća.

Tulio Demetlika,  Gradonačelnik,  odgovara da se uvijek kada se radi izvještaj  o izvršenju 
proračuna  daje  i  struktura  konkretnog  potraživanja  i  struktura  prihoda  i  to  nije  nevidljiv 
podatak, a dati će se i pisani odgovor na postavljeno pitanje.  Što se tiče drugog pitanja, 
odgovara da prošli puta na sjednici nije rekao da je to tajnost, već da li je to pitanje koje 
spada u zaštitu osobnih  podataka kod fizičkih osoba,  a kod pravnih osoba nije  problem. 
Ističe da je tada i osobno pozvao vijećnika i vijećnike da mogu u bilo kojem trenutku doći u 
upravni odjel i izvršiti uvid u dokumentaciju koja ih zanima. Činjenica je, ističe, da je Grad 
Labin transparentan grad i zato je prije dvije godine bio drugi po transparentnosti,  a ove 
godine je 5-ti.

Daniel Mohorović (SDP) odgovara da misli  da bi gradonačelnik u svakom trenutku trebao 
znati koliki  je iznos nenaplaćenih potraživanja,  a u pitanju je,  ističe, tražio i  listu najvećih 
dužnika i po kojoj osnovi. Što se tiče transparentnosti i dalje misli da nije dobio odgovore koje 
je tražio, a koji ne spadaju u tajnost podataka da se ne smiju javno izreći (troškovi za P.R.  
agencije, Press clipping i sl.).

William Negri (Hrvatski laburisti-stranka rada) pita da mu se pojasni status naselja Katuri tj.  
koja je topografska budućnost tog naselja/ulice.
Vijećnik je pitanje postavio u papirnatom obliku.
Pitanje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.

Anamarija  Lukšić,  pročelnica  Upravnog  odjela  za  prostorno  uređenje,  zaštitu  okoliša  i 
gradnju  odgovara  da Katuri  nisu  samostalno naselje  već  sastavni  dio  središnjeg  naselja 
Labina i zato imaju ulicu (Katuri).

Klaudio  Korva  (KLGB nositelja  Silvana  Vlačića)  kaže  da  je  već  u  više  navrata  postavio 
vijećničko pitanje vezano za igralište NK Rabac u Rapcu što treba poduzeti da se to igralište 
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vrati  onima koji  su  ga uredili,  koji  ga  održavaju  i  koji  ga  koriste.  Dalje  pita  da li  postoji 
konačan  obračun  troškova  za  Gradsku  knjižnicu  Labin  i  traži  da  se  dostavi  podatak  o 
konačno utrošenim sredstvima u Gradsku knjižnicu,  kako su se kretali  troškovi  od prvog 
predviđenog troškovnika do završnog obračuna.
Vijećnik je pitanja postavio u papirnatom obliku.
Pitanja se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio.

Tulio  Demetlika,  Gradonačelnik,  kaže  da  je  vijećnik  za  nogometno  igralište  već  dobio 
odgovor, u svakom slučaju u sklopu Zapisnika, te danas samo ponavlja već odgovoreno i 
kaže  da nogometno igralište kojeg danas koristi  NK Rabac, NK Rabac ima ugovorom s 
tvrtkom Maslinica ugovoreno korištenje tog igrališta na neodređeno vrijeme i to je ono što je 
on  kao  gradonačelnik  uspio  rješiti  jer  je  činjenica  da  je  to  igralište  u  pretvorbi  postalo 
vlasništvo Rabac d.o.o., a 2000 godine je Rabac d.o.o. uz hotele  Maslinici d.o.o. prodao i 
zemljište nogometnog igrališta  i  danas nakon 13 godina još uvijek  nije  rješeno turističko 
zemljište i njegov prijedlog je da se zemljište u sklopu Autokampa koje je vlasništvo RH i 
zemljište nogometnog igrališta zamjene tako da to zemljište postane Državno i da Grad dalje 
odnose vezane uz zemljište nogometnog igrališta rješava s Državom, naime, činjenica je da 
Grad  Labin  danas  nema sredstva  da  otkupi  to  nogometno  igralište  (zemljište)  od  tvrtke 
Maslinica.  Dalje  odgovara  vezano  za  utrošena  sredstva  u  Gradsku  knjižnicu  da  su  sve 
situacije potpisane, da su sve revizije prošle i da se sve može vidjeti u Upravnom odjelu za 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju.

Anamarija  Lukšić,  pročelnica  Upravnog  odjela  za  prostorno  uređenje,  zaštitu  okoliša  i 
gradnju odgovara da se u sklopu izvršenja Proračuna 2013.-te nisu stigle dati sve okončane 
situacije,  ali  da  su  se  zato  u  tabelama  za  Proračun  2014.  godine,  u  obrazloženju,  dali 
apsolutno svi podaci od kupnje prostora, od zemljišta, od geodetskog nadzora, itd., dalo se, 
kaže,  apsolutno  sve.  Moli  vijećnika  da  dođe  u  Upravni  odjel  gdje  može  izvršiti  uvid  u 
cjelokupnu dokumentaciju.

Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića) kaže da se izvinjava ako je dobio odgovor na 
pitanje koje se tiče nogometnog igrališta i da će to još jednom provjeriti, a što se tiče drugog 
pitanja  kaže da je  primjetio  tri  tabele  u  kojima su navedeni  određeni  podaci,  a  da li  su 
kompletni podaci navedeni u još kojoj tebeli kako govori pročelnica Anamarija Lukšić, kaže 
da će i to još jednom provjeriti.

Valter  Poropat  predsjednik  vijeća  zaključuje  Aktualni  sat  i  objavljuje  utvrđeni  dnevni  red 
sjednice Vijeća.

AD. 1.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na prvu točku dnevnog reda „Razmatranje Nacrta 
Prijedloga Programa pripreme i gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture i ostalih 
objekata za 2015. godinu i projekcije za 2016. i 2017. godinu“.
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Anamariji Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju. 

Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu.

U  raspravi  su  sudjelovali  vijećnici:  Federika  Mohorović  (IDS-HSU-HNS),  Klaudio  Korva 
(KLGB nositelja Silvana Vlačića),  Jasmina Gruičić (SDP), Daniel  Mohorović (SDP), Darko 
Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića), Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena 
Bastijanića),  Silvano  Vlačić  (KLGB  nositelja  Silvana  Vlačića),  Valter  Glavičić  (IDS-HSU-
HNS), Rasim Halilović (BDSH).
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Federika Mohorović (IDS-HSU-HNS), primjećuje da se radovi na cesti i  nogostupu Vinež-
Marciljani odgađaju i stavljaju u plan za 2016. godinu, te ističe veliku važnost rekonstrukcije 
te prometnice, dalje pita za projekt uređenja Krvove place Vinež i primjećuje da su planirana 
sredstva za izradu prokjektne dokumentacije, ali ne i sredstva za konkretne radove, te pita za 
kapitalni  projekt  rekonstrukcije  i  prenamjene  poslovnog  prostora  u  stanove/Vinež  i 
Labin/Kature i pita o koliko stanova je tu riječ.

Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića) kaže da ga neke stvari zbunjuju, sad ih ima, 
sad ih nema, te se osvrće se na kapitalne projekte i to izgradnju Doma za starije osobe u 
Labinu koji je u programu već godinama, u 2015. godini se nešto planira (930.000,00 kuna 
vlastitih  sredstava)  i  ne  vidi  što  i  kako  dalje,  zatim  na  Sportsku dvoranu  Labin  i  izradu 
projektne dokumentacije i kaže da se sada nešto planira i onda je i ona stala, za Dječji vrtić  
Vinež  kaže  da  je  prijedlog  u  redu,  za  rekonstrukciju  zgrade  gradskog  kina  –  kulturno 
obrazovni  centar  kaže da ga do sada nije  vidio  u  programima,  a sada je  i  u  2015.  i  u 
projekcijama  2016.  i  2017.  godine.  Kaže  da  ga  zbunjuje  od  kuda  toliko  novaca  u 
projekcijama, to je, kaže, veliki novac i pitanje je na koji način će ga se dobiti. Vraća se i na 
Gradsku  knjižnicu  koju  se  započelo  još  2006.  Ili  2007.  godine,  pa  smo  digli  kredit,  pa 
sredstva nismo potrošili itd., kaže da mu ovo sve skupa, ovaj ovakav prijedlog ne štima i da 
ga ne može podržati.

Jasmina Gruičić (SDP) pita kada će započeti gradnja i čega vezano uz sportsku dvoranu, 
naime, u materijalu piše nastavak izrade potrebnih projekata i studija za sportsku dvoranu, 
traži objašnjenje koje su to studije i što to toliko košta (1.100.000,00 kn).

Daniel Mohorović (SDP) na tragu do sada rečenog od strane vijećnika kaže da misli da bi 
bilo  najbolje  rješenje  da  pročelnica  Anamarija  Lukšić  objasni  sve  te  projekte  koji  se 
povremeno  pojavljuju  u  programima  (obilaznica  Starogradske  jezgre,  uspinjača,  Krvova 
placa, Park Kature itd.) i da za sve projekte uz projekciju po godinama piše i očekivani rok 
početka  gradnje  tj.  dinamika  po  godinama  i  onda  bi,  misli,  bilo  puno  manje  pitanja  na 
Gradskom vijeću. 

Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića) vezano uz projekte primjećuje da Grad troši 
puno  proračunskog  novca  na  izradu  projekata  i  pita  se  gdje  su  svi  ti  projekti,  da  li  su 
zastarjeli zbog dolaska novih tehnologija, promjene zakona i sl. pa zato opet treba napraviti 
nove projekte itd. Predlaže da se s jednim projektom ide od početka do kraja. 

Daniel Mohorović (SDP) odgovara da se slaže s rečenim od strane vijećnika Klaudia Korva i 
ponavlja  da bi  sve bilo  jasnije  i  da  je  sve to upisano,  te  pita  kada se planira  izgradnja 
nogostupa u Pulskoj ulici, naime tamo nedostaje i nogostup i javna rasvjeta.

Darko  Martinović  (KLGB  nositelja  Darka  Martinovića)  osvrće  se  na  vrijednost  projekta 
120.000,00  kuna  za  obilaznicu  Labin-Istok  i  poprečnu  gradsku  aleju,  te  kaže  da  treba 
napokon  krenuti  u  realizaciju  obilaznice  Starog  grada,  te  da  u  ovoj  situaciji  i  pješačko 
biciklistička staza Rabac-Duga Lula (350.000,00 kuna) može pričekati, naime Prtlog se još 
razvija, bitnija je, kaže, obilaznica Starogradske jezgre i predlaže da se tih 350.000,00 kuna 
preusmjeri.

Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića) kaže da se slaže sa kolegama, da 
termin izgradnje treba biti, podržava vijećnicu Federiku Mohorović i ističe da cesta i nogostup 
Vinež-Marciljani  mora biti  prioritet  a  ne da se prebacuje  za  još  jednu godinu,  smeta  ga 
postupak oko Dječjeg vrtića Vinež i ističe da je MO Vinež od početka bio za to da se ide u 
izgradnju novog Dječjeg vrtića, a ne rekonstrukciju postojećeg, i  to nove zgrade na Krvoj 
placi, zgrade kakva je bila nekada, ali sluha za to nema. Najviše ga smeta što nigdje nema 
onoga što smatra da je prijeko potrebno a to su izvori pitke vode i infrastruktura, a to su izvori 
Kožljak i Plomin i kaže da će ovom Vijeću priložiti idejne projekte da se vidi što imamo, a što 
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je zapostavljeno. Dalje detaljno govori o izvoru Kožljak i količini vode koju bi mogli dobivati iz 
tog izvora da imamo izgrađenu infrastrukturu.

Federika Mohorović (IDS-HSU-HNS) odgovara što se tiče ceste i nogostupa Vinež-Marciljani 
i ističe da su prethodnih godina stvarno bili opravdani razlozi, tj. nerješeni imovinsko pravni 
odnosi, koji su sada rješeni.

Silvano Vlačić (KLGB nositelja Silvana Vlačića) kaže da ga kod ovog Programa bode u oči 
skakanje cifri, oscilacija po godinama i drugo, kaže da nije dobro da se projekt počne raditi i 
onda se stane na pola i prijeđe na drugi projekt itd. (Dom umirovljenika, Sportska dvorana, 
Kino  itd.),  ističe  da  su  projekti  skupi  i  predlaže  da  se  to  počne  raditi  pažnjom  dobrog 
gospodarstvenika i da kada se predloži neki projekt da se projekt predloži od početka do 
kraja, što će se napraviti, koliko će to koštati, s jednom grubom specifikacijom troškova i sa 
terminskim planom. Kaže da svaki projekt mora imati svoj početak i svoj kraj i  kao takav 
mora biti vidljiv vjećnicima jer, pojašnjava dalje, prema predloženom programu vijećnici sada 
vide samo 3 godine, a ne vide što poslije. Zato predlaže da svaki projekt dobije svoju mapu 
sa svim bitnim karakteristikama i sa terminskim planom, pa makar i za 10 godina, ali da to 
sve vijećnicima bude pregledno, na jednom mjestu. Dalje pita da li bi se našlo malo novaca 
da se napravi  jedna kratka analiza  da li  je  bolja  varijanta zaobilaznice  ova koja je  sada 
važrća ili ona koja je nekad bila predložena Podvinje i gore prema groblju gdje je napravljeno 
veliko parkiralište i gdje se može usmjerit promet na to parkiralište. Predlaže kratku analizu 
sa prednostima i manama jednog i drugog rješenja, jer misli da je ovo izuzetno bitno za ovaj 
grad, a njegov osjećaj je, kaže, da će ovo rješenje koje je sada na snazi biti teško izvedivo i  
kaže da to ne bi trebalo odgađati već to treba napraviti u tijeku slijedeće godine. 

Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića) ističe da je dobro da vijećnici znaju iznose za 
pojedine projekte barem orjentaciono pa spominje Dom umirovljenika za kojeg je do sada 
potrošeno  6  milijuna  kuna,  pa  Sportska dvorana  za koju  se  ovim prijedlogom programa 
predlaže milijun i sto tisuća kuna, a Gradonačelnik je svojevremeno spominjao cifru od 25-30 
milijuna kuna itd.

Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića) replicira vijećniku Silvanu Vlačiću i 
kaže da je pravac prema Gornjem Labinu stara ideja  i to je bolje i  prihvatljivije i  jeftinije 
rješenje od ove nove ideje od Lidla preko Presike, koja se vjerojatno neće realizirati.

Valter  Poropat,  predsjednik  Vijeća,  predlaže  vijećnicima  da  s  obzirom  da  se  tu  radi  o 
prostorno planskoj  dokumentaciji,  da daju svoj  doprinos  i  da u pisanom obliku  daju svoj 
prijedlog za eventualnu izmjenu i dopunu prostornog plana.

Valter  Glavičić  (IDS-HSU-HNS)  smatra  da  još  uvijek  i  nakon  ulaska  Hrvatske  u  EU 
nedovoljno dobro iznalazimo put da izvučemo sredstva/prihod iz EU fondova i zato mu je 
drago da se ove godine jako puno projektira i radi na dokumentaciji jer je to preduvjet da se 
uopće projekti mogu kandidirati prema EU fondovima, te smatra da bi vijećnike češće trebalo 
informirati o svim koracima koji se u tom pravcu poduzimaju, te da uopće treba puno više 
raditi na edukaciji i usavršavanju mogućnosti za dobivanje sredstva iz EU fondova. Pita koji 
je  to drugi  izvor  prihoda za 280.000,00 kuna za pješačko-biciklističku stazu Rabac-Duga 
Luka, dalje ga zanimaju stavke vezano za Projekt Podzemni grad, za Sportsku dvoranu i za 
rekonstrukciju javnih cesta.

Klaudio  Korva  (KLGB  nositelja  Silvana  Vlačić)  ističe  da  je  u  svom  ranijem  izlaganju 
rekao/htio  naglasiti  da  uzrok  smanjivanja  proračuna  za  Program  pripreme  i  Program 
održavanja za 2015. godinu nije vezan uz Zakon o izmjenama i dopunama Zakona o porezu 
na dohodak jer su kod ova dva programa izvori financiranja drugi (komunalni doprinos itd.), 
te dalje kaže da se slaže s prijedlogom da treba staviti glave skupa kada su u pitanju ideje i 
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sl. i opet ponavlja da bi se mogli kandidirati za sredstva EU najprije trebamo imati projekte i  
trebamo imati određena sredstva za te projekte.

Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića) ističe da on stalno govori da smo 
propustili predpristupne fondove i da se ne bi smjelo desiti da propustimo i EU fondove, ali 
da  za  njih  moramo imati  kvalitetne  i  dobre  projekte,  te  da  mlade  ljude  treba  uputiti  na 
edukaciju za izradu projekata za EU fondove.

Daniel Mohorović (SDP) kaže da iz rasprave zaključuje da svi i opozicija i pozicija žele dobiti 
određene informacije i zato misli da bi stvarno trebalo dobiti jedan terminski plan sa svim 
projektima. 

Silvano Vlačić (KLGB nositelja Silvana Vlačića) ističe da niti jedan projekt za EU fondove 
neće proći ako nema jasan terminski plan i zato je, smatra, terminski plan nužan za svaki 
projekt.

Rasim Holilović  (BDSH) pohvaljuje iznos izdvojen za nastavak opremanja Poslovne zone 
Vinež-II  faza sa infrastrukturom i  pita vezano za Odluku Gradskog vijeća od 15.10.2014. 
godine o stjecanju nekretnina od vlasnika Srednje škole Mate Blažine što je sa zgradom RIŠ-
a, odnosno što se planira s tim projektom s obzirom da to ne vidi u prijedlogu programa.

Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića) ističe da je u Industrijskoj zoni Vinež 
jako puno lampadina i to i s jedne i s druge strane ceste i kaže dalje da bi sve bilo u redu 
kada bi i zaseok Žnjidari imao struju da ljudi tamo mogu doći do svojih kuća.

Rasim Halilović (BDSH) odgovara da ako Industrijska zona bude radila onda će i Žnjidari 
dobiti lampadine, odnosno javnu rasvjetu.

Anamarija  Lukšić,  pročelnica  Upravnog  odjela  za  prostorno  uređenje,  zaštitru  okoliša  i 
gradnju odgovara na postavljena pitanja u skladu s prijedlogom Programa u materijalu i ističe 
da je izrada ovog Programa složena te se slaže da se za jednu od narednih sjednica Vijeća 
predoči  informacija  o  svim  projektima  u  kojoj  su  fazi  rada  od  2003.  godine  do  danas 
(terminski plan). Što se tiče razlike u iznosima za pojedini  projekt u 2015. i projekcijama, 
ističe da to ovisi o izvoru financiranja i načinu realizacije pojedinog projekta nakon studije 
izvedivosti. S tim u vezi osvrće se i pojašnjava svaki pojedini projekt od Doma umirovljenika, 
zgrade kina, obilaznice Istok, šetnica Rabac-Duga Luka itd.  

Tulio Demetlika, Gradonačelnik,  zahvaljuje se svim vijećnicima na konstruktivnoj raspravi, 
slaže se da se naprave terminski planovi sa rokovima izvođenja, te ističe da je jako teško 
planirati  zbog čestih  izmjena zakona kako se vlast  mijenja,  te je činjenica  da se gradski 
proračun smanjuje i da je za oko 6 milijuna kuna manji u odnosu na prošlogodišnji. Posebno 
se osvrće na svaki  pojedini  izvor  financiranja  kapitalnih  projekata  iz  Programa,  posebno 
spominje opće prihode (porezni prihodi) koji se smanjuju i zato je, neovisno od nekih tzv. 
kompenzacijskih mjera Vlade RH, bilo jako teško složiti proračun. Dalje govori detaljnije o 
projektima koji se predlažu u Proračunu 2015. I u projekcijama, a vezani su za realizaciju iz 
EU  fondova  kao  Kulturno  obrazovni  centar  (bivše  kino),  Dom  umirovljenika,  Sportsku 
dvoranu  i  najavljuje  javnu  raspravu  o  prijedlogu  izmjena  i  dopuna  Urbanističkog  plana 
uređenja  Labina  i  Presike  itd.  Dalje  se  osvrće  na  cestu  i  nogostup  Vinež-Marciljani,  na 
uređenje Krvove place Vinež,  zaobilaznicu  Starog grada i  tu  ističe da se slaže da treba 
napraviti analizu varijante starog i novog prijedloga. Što se tiče Vodovoda i financiranje iz 
predpristupnih fondova ističe da je za kandidiranje uvijet  bio broj stanovnika i  granica od 
10000 stanovnika. Ističe dalje da je završen natječaj za izradu studije odvodnje na lokaciji 
Labin Raša Rabac (bila su 2 ponuđača), te da to ide sigurno u plan HV.  Zaključno ističe da 
se  svi  projekti  vrijednosti  5,6,10  milijuna  EUR-a  moraju  planirati  dugoročno  jer  ih  je 
nemoguće realizirati u 2 ili 3 proračunske godine. Odgovara i vezano za RIŠ i kaže da se 
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ovaj projekt radi zajedno s Ministarstvom socijalne politike i politike mladih, te se čeka odluka 
Državnog  ureda  za  upravljanje  državnom  imovinom  vezano  za  preseljenje  Centra  za 
socijalnu skrb.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu.

AD. 2.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na drugu točku dnevnog reda „Razmatranje Nacrta 
Prijedloga Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2015. godinu i  projekcije  za 
2016. i 2017. godinu“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dao Donald Blašković, pročelnik Upravnog odjela za 
komunalne djelatnosti.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu.

U raspravi su sudjelovali  vijećnici:  Silvano Vlačić (KLGB nositelja  Silvana Vlačića),  Darko 
Martinović  (KLGB  nositelja  Darka  Martinovića),  Valter  Glavičić  (IDS-HSU-HNS),  Rasim 
Halilović (BDSH).

Silvano  Vlačić  (KLGB nositelja  Silvana  Vlačića)  pita  što  je  sa  saniranjem  zida  od  kuće 
Marinovića u Presici, naime, zna da je to bilo u planu prošle godine pa se nije napravilo, a ne 
vidi da je sada u planu Proračuna za 2015. godinu.

Darko  Martinović  (KLGB  nositelja  Darka  Martinovića)  predlaže  da  ako  se  već  ide  sa 
asfaltiranjem bijelog puta u naselju Rogočana da se ide od ulaza u Rogočanu pa u dubinu i 
da se asfaltiranje rješava cjelovito, iz godine u godinu dok se sve ne rješi.

Valter  Glavičić  (IDS-HSU-HNS)  kaže  da  je  asfaltiranje  unutar  naselja  Rogočana  bilo 
predviđeno i u Proračunu za 2014. godinu pa se zbog nedostatka novca nije rješilo zato želi 
da se u obrazloženju Programa sve detaljno navede i lokacije i površine i to ne samo za 
naselje Rogočana nego općenito za sva naselja gdje se nešto planira i da sve ono što se ne 
realizira  u  zadanoj  proračunskoj  godini  bude prioritet  u  idućoj  godini.  Pita  za usporivač 
prometa u Ulici Sv. Katarina, da li je predviđen u ovom Programu, te daje sugestiju da se 
racionalnije pristupi trošenju električne energije na pojedinim lokacijama, pogotovo sportskim 
igralištima u Starom Gradu Labinu (Đil), kod Škole Matije Vlačića itd. Pohvaljuje što se ove 
godine išlo sa smanjenjem troškova za prigodno ukrašavanje grada.

Darko Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića) podržava koliko god je moguće uštedu 
na javnoj rasvjeti u interesu nekih drugih investicija.

Donald Blašković, pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti odgovara na pitanja i 
sugestije, kaže da je točno da je realizacija potpornog zida u Presici bila u planu Programa 
za 2014. godinu, a da sada nije u planu Programa za 2015. godinu i to iz razloga što su se 
tek prije oko mjesec dana rješili imovinsko pravni odnosi s vlasnicima tj. dogovorio se način 
otkupa zemljišta, te će sanacija zida i ceste ići u Proračun kao amandman vijećnika Silvana 
Vlačića i to u Program pripreme i gradnje, a ne u ovaj Program. Dalje odgovara što se tiče 
sanacije kompletnog prstena u naselju Rogočana (pitanje Darka Martinovića), da će se u 
2015. godini asfaltirati kako je planirano, a ostalo će se morati uredit i sanirat kroz redovno 
održavanje, te s tim u vezi naglašava koji su izvori financiranja za ostvarenje ovog Programa. 
Ističe dalje da svi prioriteti koji su bili planirani u 2014. godini a nisu realizirani su i sada u 
planu kao prioriteti. Usporivač prometa u Sv. Katarini je u planu, ali prethodno treba napraviti 
prometni elaborat i ishodovati sve potrebne suglasnosti.  Što se tiče električne energije po 
sportskim objektima, odnosno javne rasvjete na sportskim igralištima, ona se prije nekih 15 
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dana ugasila i na igralištu Kature i kod Škole Matije Vlačića, osim jednog reflektora, a za Đil 
u Starom gradu vrijedi poseban dogovor, odnosno rasvjeta se pali kada se igralište koristi i 
potom se gasi.

Tulio Demetlika, Gradonačelnik, daje dodatno pojašnjenje vezano za izvore financiranja ovog 
Programa, napose što se tiče komunalne naknade i s tim u vezi nedostatnih sredstva i za 
financiranje Programa održavanja i Programa gradnje. Spominje prijedlog Udruge gradova 
vezano uz izradu proračuna da se 40% komunalne naknade može koristiti za namjene koje 
se financiraju iz općih prihoda, te ističe da je kod nas svih ovih godina bila obrnuta situacija 
tj. uzimalo se iz općih prihoda i za održavanje i za ulaganje (za Program 1 i za Program 2), a 
tako je u planu i za 2015. godinu. Slaže se sa vijećnikom Silvanom Vlačićem i ističe da se sa 
svim investicijama moramo ponašati racionalno i s pažnjom dobrog gospodarstvenika, ističe 
da ove godine gradske službe imaju dobra iskustva s mjesnim odborima  koji su svi istaknuli 
svoje želje i potrebe i definirani su prioriteti, te se može prihvatiti i prijedlog vijećnika Valtera 
Glavičića da svi prioriteti  koji  se ne budu realizirali  u 2015. godini se realiziraju u 2016. i 
2017.  godini,  uvijek  pri  tome  vodeći  računa  o  sredstvima  koja  lokalna  jedinica  ima  na 
raspolaganju za te namjene. Vezano za Rogočanu, Salakovce itd. ističe da će sve o lokalnim 
cestama biti na slijedećoj sjednici Gradskog vijeća.

 Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu.

AD. 3.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na treću točku dnevnog reda „Razmatranje Nacrta 
Prijedloga Programa jačanja  gospodarstva za 2015.  godinu i  projekcije  za 2016.  i  2017. 
godinu. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dao Zoran Rajković, zamjenik Gradonačelnika Grada 
Labina.
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu.

U raspravi su sudjelovali  vijećnici Rasim Halilović (BDSH), Silvano Vlačić (KLGB nositelja 
Silvana Vlačića),  William Negri  (Hrvatski  laburisti-stranka rada),  Daniel  Mohorović  (SDP), 
Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića) i Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS).

Rasim Halilović (BDSH) kaže da mu je nešto čudno sa mjerama potpora za poduzetnike, 
naime prošle godine je poduzetnicima kroz mjere potpora dodjeljeno oko 400.000,00 kuna, a 
ove godine,  čini  mu se samo oko  107.000,00 kuna,  smatra  da nešto  nije  u  redu s  tim 
mjerama jer ne može vjerovati da poduzetnici nisu imali potrebu za tim novcima. 

Silvano Vlačić (KLGB nositelja Silvana Vlačića)  kaže da razumije da je situacija teška ali 
misli da je gospodarstvo ono što treba barem do jedne mjere stimulirati. Čudi ga što se sada 
za gospodarstvo planira čak nešto manje novaca, minimalno manje ali manje i misli da bi 
svake godine trebalo za gospodarstvo planirati barem minimalno više novaca. Kaže da je u 
2014. godini tako malo novaca  podjeljeno poduzetnicima zato što su bile takve mjere kakve 
su bile (Mjera za početnike i Mjera za novo zapošljavanje), te da je teško vjerovati da će 
netko nekoga zaposliti jer nema poduzetničke klime i vlada poduzetnički strah i nitko ne vodi 
brigu o malim poduzetnicima. 

Rasih Halilović (BDSH) ističe da je uvijet  bio uzeti/zadržati radnika na poslu minimalno 6 
mjeseci (180 dana), a što ako radnik ne odgovara, što onda, pita.

William Negri  (Hrvatski  laburisti-stranka rada)  kaže da se slaže da je  loša poduzetnička 
klima,  slaže  se  i  da  nema  stimulacije,  te  ističe,  vezujući  se  za  svoj  amandman  kao 
nezavisnog  vijećnika  Gradskog  vijeća  Grada  Labina  iz  2009.  godine  da  treba  raditi  na 
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edukaciji mladih ljudi i o poduzetništvu treba govoriti kao o temelju razvoja ovog društva jer 
ne mogu svi raditi u javnim službama i zato se nada da će se u idućim godinama više novca 
izdvajati za edukaciju mladih ljudi.

Daniel Mohorović (SDP) kaže da se slaže s prethodnicima, kaže da treba napraviti detaljnu 
analizu  vezano uz  mjere i  polučene rezultate,  treba razgovarati  s  poduzetnicima koje  bi 
mjere njima bile  stvarno potrebne,  dakle mjere prema iskazanim potrebama. Što se tiče 
edukacija, s obzirom da je i sam u nekim učestvovao, ističe da treba nakon što se utvrdi 
interes poduzetnika  za određenu edukaciju,  da poduzetnici  i  potvrde svoju  prisutnost  na 
edukaciji i prema tome da se isplati novac.

William Negri (Hrvatski laburisti-stranka rada) kaže da je mislio na edukacije na kojima će 
govoriti naši gospodarstvenici o primjerima dobre prakse.

Rasim  Halilović  (BDSH)  smatra  da  u  tome  treba  biti  veći  udio  obrtničke  komore,  da 
predsjednik i tajnik budu prisutni na vijeću i da poduzetnicima daju sve potrebne informacije 
vezano za kredite i slično.

Klaudio  Korva  (KLGB  nositelja  Silvana  Vlačića)  kaže  da  se  slaže  da  je  gospodarstvo 
generator razvoja ali  ne na ovakav način sa ovako predloženim Programom. Slaže se sa 
edukacijom, ali smatra da se sa predviđenih 40.000,00 kuna za edukaciju neće moći ništa 
napraviti.  Što  se  tiče  mjera  poticaja,  ostalo  je  neiskorištenih  sredstava  od  planiranih 
400.000,00 kuna i pita zašto.  Sviđa mu se mjera za početnike i da se zahvaljujući toj mjeri 
zaposlilo oko 40 ljudi. Drago mu je da se stimuliraju i pčelari, te pozdravlja i mjeru da se u 
Poduzetničkom inkubatoru  daje  poslovni  prostor  poduzetnicima u  prvoj  godini  besplatno. 
Smatra da treba napraviti studioznu analizu tko vodi gospodarstvo u Gradu Labinu.

Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS) se osvrće na dovršetak radova na Poslovnoj zoni Vinež i na 
činjenici da MCZ d.o.o. Rijeka traži kupnju parcele od oko 500 m2 koja se nalazi neposredno 
uz granicu građevne čestice u njihovom vlasništvu za proširenje manipulativnog prostora oko 
novoizgrađenog dijela hale i  gdje će doći do novog zapošljavanja, te ističe da je to pravi 
korak i nešto konkretno gdje će se ljudi zaposliti i indirektno i puniti Proračun. Osvrće se i na 
mjeru Poduzetnik 2 koja mjera je pri kraju i smatra da treba planirati novu takvu ili sličnu 
mjeru (Nivo Županije,  odnosno RH).  Podržava i mjeru edukacije i  kaže da će ona imati 
smisla samo ukoliko bude dobro organizirana i posječena. Što se tiče mjera potpora u 2014. 
godini i njezine iskoristivosti od svega 107.000,00 kuna od mogućih 400.000,00 kuna kaže 
da  to  nije  dobro  kao  što  nije  dobro  da  od  11  dodjeljenih  potpora  samo  se  jedan  bavi 
proizvodnjom, to je, misli, tragično. Osvrće se i na poduzetničku klimu koja je ili vrlo loša ili 
ne postoji i smatra da na tome treba puno više poraditi. Smatra da sve informacije vezane za 
gospodarstvo  i  poduzetnike  trebaju  biti  dostupne  na  jednom  mjestu  na  web  stranicama 
Grada Labina da svi mogu lako do njih doći. 

Silvano Vlačić (KLGB nositelja Silvana Vlačića) odgovara da ne želi da se stvori kriva slika 
da su poduzetnici neobrazovani, dapače, oni imaju svoju osobnu školu a to je da ono što 
ulože ili će dobiti ili će izgubiti, a svi oni koji nisu u privatnim vodama nemaju tu školu. Zato 
smatra da edukacija treba javnom sektoru, birokraciji da nauči kako pomagati poduzetnicima. 
Slaže se i s time da treba pomoći poduzetnicima da se educiraju ako to žele i onda ako za to 
dobiju i potporu da su dužni predočiti dokaz da su tu edukaciju prošli. 

William Negi (Hrvatski laburisti-stranka rada) pojašnjava kada je govorio o edukaciji tada je 
mislio na edukaciju o poduzetničkom okruženju i mogućnostima i ističe da se danas u Labinu 
mora progovoriti o poduzetništvu. Kaže da u Labinu ima poduzetnika i da ih treba biti još 
više.
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Daniel Mohorović (SDP) slaže se sa vijećnikom Valterom Glavičićem, ponavlja da kada je 
govorio o edukaciji tada je govorio o tome da edukacija mora biti prilagođena potrebama i 
interesima poduzetnika i u toj edukaciji trebaju sudjelovati svi i poduzetnici i javni sektor. Što 
se tiče poduzetničkog duha kaže da su primjeri iz prakse pokazali da se ni poduzetnici ne 
snalaze uvijek dobro u javnim funkcijama, odnosno da je javni sektor javni sektor, a privatni 
sektor je privatni sektor i za sve treba krenuti od početka. 

Zoran Rajković, zamjenik Gradonačelnika, kaže da se slaže da treba više sredstava planirati 
za ovaj Program, te nastavlja vezano za uvjete iz Javnog poziva poduzetnicima za dodjelu 
potpora za razvoj poduzetništva i činjenicu da se ove godine dodjelilo manje potpora, točnije 
oko  140.000,00  kuna  s  obzirom  da  je  prošli  tjedan  (2.12.2014.)  bila  zadnja  sjednica 
Povjerenstva za dodjelu  potpora po raspisanom Javnom pozivu u 2014.  godini  te da se 
poduzetnici teško odlučuju za Mjeru za novo zapošljavanje zbog nesigurnosti, tako da su se 
dodjeljivale potpore za Mjeru za početnike. Vezano za sredstva koja se u Programu planiraju 
za edukaciju, pojašnjava da sredstva neće biti manje za tu namjenu i ako po Programu tako 
izgleda jer je ove godine započela suradnja s LAG-om koji također u svojem programu imaju 
edukacije, tako da u slijedećoj godini neće biti manje edukacija jer smo i ove godine sredstva 
udružili i zajedno odradili puno edukacija. Što se tiče podataka o registru poslovnih prostora, 
poduzetničkim  zonama,  dodjeljenim  potporama,  kretanju  nezaposlenosti  i  gospodarstva 
Grada Labina i sl., podaci o tome i sada postoje na web stanici Grada Labina, ali su, slaže 
se, možda nepregledni te će se iduće godine ići s ažuriranjem tj. izradom nove web stranice 
Grada Labina. 

Tulio  Demetlika,  Gradonačelnik,  ističe  činjenicu  da  se  Grad  Labin  može  ponositi  sa 
realizacijom objekata u infrastrukturi, pogotovo u prometu, što se tiče izvlačenja sredstava iz 
EU-a i to će uslijediti nakon što se realiziraju projekti koje si je gradska uprava zacrtala, te 
dalje kaže da je Grad Labin i prijatelj investitora u poticanju gospodarstva a to je i dokazano 
kroz Izvještaj Državne revizije o analizi ulaganja u industrijske zone u RH  gdje je vidljivo da 
su Grad Labin i Općina Pićan dobili najviše sredstava iz Ministarstva poduzetništva na nivou 
Istarske županije, a to znači da da je Grad morao uložiti određeni dio svojih sredstava od 
ukupne investicije u industrijsku zonu. Spominje investitore kao MCZ d.o.o., SYSTEC d.o.o. i 
sl.  koji  proširuju  svoju  djelatnost  i  dodatno  zapošljavaju  radnike,  ove  godine  je  opet 
pokrenuta  proizvodnja  mobilnih  kućica  na  Vinežu  itd.,  te  kaže  da  situacija  sa  brojem 
nezaposlenih na području Grada Labina i nije tako crna, te daje usporedne podatke 2013. – 
2014., listopad 2013. i listopad 2014. Slaže se da se mali i srednji poduzetnici boje, ali Grad 
ne može sve rješiti, Grad planira određena sredstva u Proračunu, a ekukacije su potrebne da 
bi poduzetnici bili konkurentni na tržištu.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu 

AD. 4.

Valter  Poropat,  predsjednik  Vijeća  prelazi  na  četvrtu  točku  dnevnog  reda  „Razmatranje 
Nacrta Prijedloga Socijalnog programa Grada Labina za 2015. godinu i projekcije za 2016. i 
2017. godinu“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Loreta Blašković, pročelnica Upravnog odjela za 
upravu i samoupravu.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu.
 AD. 5.
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Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na petu točku dnevnog reda „Razmatranje Nacrta 
Prijedloga Kulturnog programa pod pokroviteljstvom Grada Labina za 2015. i projekcije za 
2016. i 2017. godinu“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.
Uvodno  obrazloženje  za  ovu  točku  je  dao  Bruno  Hrvatin,  pročelnik  Upravnog  odjela  za 
društvene djelatnosti.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu.

U raspravi su sudjelovali vijećnici Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), 
Silvano Vlačić (KLGB nositelja Silvana Vlačića) i Daniel Mohorović (SDP).

Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića) primjećuje da se u ovom Programu 
javljaju  neki  novi  korisnici  i  traži  malo  više  podataka o  njima,  nije  za  to  da se Projektu 
cakavice smanjuju sredstva jer se kroz ovaj Projekt do sada puno napravilo i predlaže jedan 
novi Projekt: „Žena s brentom“, naime žena je uz vodu simbol života. Ima i prijedlog mogućih 
lokacija Ulica Sv. Katarine kod špine ili Crkvica Svetog Kuzme i Damjana ili u kružnom toku.

Silvano  Vlačić  (KLGB nositelja  Silvana  Vlačića)  kaže  da  ima jedan  prijedlog  vezano  za 
stavku sufinanciranje projekata kulture, a prijedlog temelji na razgovoru s nekim korisnicima 
tih  sredstava,  naime  pojašnjava  da  kada  se  dijeli  novac  uvijek  se  daje  prostora  za 
nezadovoljstvo  kod  onih  koji  novac  nisu  dobili  i  zato  smatra  da  sve  te  udruge  i  dr. 
organizacije  moraju kod zahtjeva obrazložiti  zašto im sredstva trebaju i  potom i  podnijeti 
izvještaj o učinjenom s dobivenim sredstvima i sve to treba i predočiti vijećnicima kako bi 
vijećnici imali cjelovitu sliku kod odlučivanja o Programu, a sve to će i dodatno pridonijeti još 
većoj transparentnosti rada uprave.

Daniel  Mohorović (SDP) podržava brendiranje na projektu cakavice, odnosno čakavice, a 
žao mu je što se sada za 2015. godinu sredstva smanjuju za 5.000,00 kuna. Predlaže da se 
prijeđe i na višu razinu tj. da Grad sa okolnim općinama izvidi koje su mogućnosti da se ti  
naši  dijalekti  zaštite  kao nematerijalna kulturna baština.  Konstatira  da će se sredstva za 
dosadašnjeg korisnika MKS Labin u 2015. i dalje, osiguravati u Pučkom otvorenom učilištu 
Labin i pita za aktivnosti i planove MKS-a u slijedećem razdoblju. 

Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu. 

AD. 6.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na šestu točku dnevnog reda „Razmatranje Nacrta 
Prijedloga Programa javnih potreba u sportu Grada Labina za 2015. godinu i projekcije za 
2016. i 2017. godinu“.
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.
Uvodno  obrazloženje  za  ovu  točku  je  dao  Bruno  Hrvatin,  pročelnik  Upravnog  odjela  za 
društvene djelatnosti.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu.

U raspravi su sudjelovali vijećnici Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića), Đanluka 
Miletić  (IDS-HSU-HNS),  Valter  Glavičić  (IDS-HSU-HNS),  Silvano  Vlačić  (KLGB  nositelja 
Silvana Vlačića) i Daniel Mohorović (SDP).

Klaudio  Korva  (KLGB  nositelja  Silvana  Vlačića)  kaže  da  su  vijećnici  čuli  prijedloge  pet 
programa i kod svih njih se smanjuju sredstva i misli da je to loše, da se nije vidjelo u širinu i  
da se nije shvatio problem. Kaže sport, kultura, socijala, gospodarstvo, infrastruktura svim 
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tim programima su smanjena sredstva ukupno 2,5 milijuna kuna i ističe kome su smanjena 
sredstva  omladini,  kulturnjacima,  poduzetnicima,  socijali,  smanjena  su  sredstva  u 
infrastrukturu koju svi koriste.  Smatra da se ove programe nije smjelo dirati, a muči ga što se 
bez razloga smanjilo i sportu i to misli oko 150.000,00 kuna, te se osvrće na danas dobiveni  
materijal na klupe od Saveza sportova Grada Labina o raspodjeli sredstava Saveza sportova 
za javne potrebe u sportu Grada Labina za 2014. godinu. Na kraju ističe da Grad Labin ne 
otvara  radna  mjesta,  ali  treba  stvoriti  uvjete  i  otvoriti  mogućnosti  da  pomogne/pomaže 
obrtnicima/poduzetnicima.

Đanluka Miletić (IDS-HSU-HNS) daje objašnjenje da će sportske udruge dobiti ista sredstva 
kao  i  prošle  godine  i  neće  biti  zakinute  po  ovom  prijedlogu  Programa,  a  smanjenje  u 
Programu se odnosi na najam sportske dvorane Istarskoj županiji koji se više neće plaćati s 
obzirom na odobreno stjecanje nekretnina od vlasnika Srednje škole Mate Blažine Labin i na 
sufinanciranje nabavke jedrilica za JK Kvarner koje neće biti u idućoj godini. 

Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića) zahvaljuje na pojašnjenju ali i dalje misli da 
se sportu trebalo dati više sredstava, jer što se tiče sportske dvorane, neovisno tko bude s 
njome upravljao, Labin 2000 d.o.o. ili netko drugi, nitko neće dati da se ona koristi badava, 
odnosno  besplatno  i  zato  se  nije  trebalo  planirati  smanjenje  sredstava  nego  sredstva  u 
Programu pustiti da se rasporede tamo gdje najviše treba. 

Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS) misli da se sportu nije ništa smanjilo i da će se s time složiti i 
Savez  sportova,  dapače  sport  dobiva  sredstva  i  kroz  Program  održavanja  komunalne 
infrastrukture. 

Bruno Hrvatin,  pročelnik  Upravnog odjela  za društvene djelatnosti,  odgovara na pitanja i 
ističe da su sredstva i za Kulturni program i za Program javnih potreba u sportu na razini 
2014. jedino je vršen preraspored. Osvrće se na prijedlog novog Projekta Žena s brentom 
kojeg ocjenjuje izuzetno vrijednim i o prijedlogu se može razmisliti. Odgovara da je točno da 
ima više novih korisnika u Kulturnom programu, te daje podatak za svaki od njih ponaosob. 
Ističe da su sve udruge koje se javljaju sa zahtjevom za dobivanje sredstva iz Proračuna 
dužne dostaviti  svoj  plan i  program rada i  izvješće o utrošenim sredstvima, a raspodjela 
sredstava se vrši na temelju Pravilnika o postupku vrednovanja i donošenja programa javnih 
potreba u kulturi  od 15.4.2013.  godine.  Slaže se da se ne smanjuju sredstva za Projekt 
cakavice. 

Zoran Rajković, zamjenik Gradonačelnika Grada Labina i predsjednik MKS kaže da je već 
više puta za govornicom Gradskog vijeća bilo pitanja što se događa u MKS-u, zbog čega on 
stoji isl., te ističe da se radi o vrijednom projektu koji ima dugu povijest i predstavlja identitet 
Grada Labina. Zbog svega toga se u ožujku ove godine opet pokrenula Skupština Udruge i u 
međuvremenu su se i porješavali dugovi koji su se vukli duže vrijeme. U Udrugi se imenovao 
novi Stručni savjet i u 2015. godini bi se krenulo sa jednim novim početkom rada MKS-a.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu. 

AD. 7.

Valter  Poropat,  predsjednik  Vijeća  prelazi  na  sedmu  točku  dnevnog  reda  „Razmatranje 
Nacrta Prijedloga Proračuna Grada Labina za 2015.  godinu i  projekcije  za 2016.  i  2017. 
godinu“.

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.
Uvodno  obrazloženje  za  ovu  točku  je  dala  Marija  Kadoić  Balaško,  pročelnica  Upravnog 
odjela za proračun i financije.
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Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu.

U raspravi  su sudjelovali  vijećnici  Klaudio Korva (KLGB nositelja  Silvana Vlačića),  Darko 
Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića) i Daniel Mohorović (SDP).

Klaudio  Korva (KLGB nositelja  Silvana Vlačića)  kaže da ne može prihvatiti  da su svih 6 
programa smanjeni,  a da je  opći  dio Proračuna ostao gotovo netaknut.  Nisu  se dirali  ni 
financiranje redovne djelatnosti ureda grada, što bi on, kaže, smanjio za 8%, nisu se dirala ni 
predstavnička  i  izvršna  tijela,  ni  nacionalne  zajednice,  ni  vijeća  nacionalnih  manjina,  ni 
zajednički troškovi upravnih odjela gdje su plaće za zaposlene itd., kaže da smatra da bi 
svugdje trebalo smanjiti za 8% i taj dio onda rasporediti na sve programe i onda bi, kaže, svi 
bili ravnopravni. Pita kako sada u toj šumi podataka dati amandmane i kako nešto predložiti 
a da se u isto vrijeme ne dira nešto drugo i da se ne stvore problemi.  

Darko  Martinović  (KLGB  nositelja  Darka  Martinovića)  potvrđuje  sve  što  je  reko  vijećnik 
Klaudio Korva i pita kako dati amandmane na sve ovo što je toliko stisnuto i pitanje je kada 
će i  određeni  projekti  biti  provedivi  i  da li  će uopće i  priljev  sredstava biti  onakav kakav 
očekujemo i pitanje je kada će uslijediti prvi rebalans ovog Proračuna. Pita i/ili daje temu za 
razmišljanje s obzirom da gotovo 30% svih prihoda iz Proračuna trošimo na plaće, dakle 
idemo na funkcioniranje sustava kojeg imamo i koji nam je neophodan da bi ostvarili  ove 
projekte koje predlažemo, analizira i zaključuje da svaki djelatnik gradske uprave ima 58% 
veću plaću od prosječnog primanja u RH. Kaže da mu je interesantno za analizirat zašto 
zaposlenici  u  Dječjem  vrtiću  „Pjerina  Verbanac“  Labin  imaju  za  55%  manju  plaću  od 
prosječnog djelatnika u Gradskoj upravi ili  u nekoj osnovnoj školi  i  pita da li  se tu radi o 
stručnoj spremi ili o nečemu drugom. Predlaže da se, neovisno da li se tu radi o outsourcing-
u ili o nečemu drugom o tom problemu otvoreno progovori, da se to analizira i izbalansira.

Daniel Mohorović (SDP) kaže da se slaže s vijećnikom Klaudiom Korvom i smatra da postoje 
prostori  ušteda,  zato  je  i  postavio  vijećničko  pitanje  kontrole  potraživanja  tj.  struktura  i 
ukupan  iznos  nenaplaćenih  potraživanja  Grada Labina.  Vezano  za  aktivnost  financiranje 
uvođenja EU projekata u 2014. godini i planiranih 200.000,00 kuna i isti iznos koji se za tu 
namjenu predviđa i u 2015. godini, pita za dosadašnju realizaciju toga iznosa. 

Marija Kadoić Balaško, pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije, pojašnjava da se 
prilikom  planiranja  pojedinih  vrsta  rashoda  rukovodilo  aktima  Gradskog  vijeća  i 
Gradonačelnika  koji  su  na  snazi,  a  u  obrazloženju  prijedloga  Proračuna  je  sve  detaljno 
obrazloženo.  Što  se  tiče  projekata  EU,  ove  godine  sredstva  nisu  potrošena,  ali  slijedi 
ugovaranje  studija  predizvodljivosti/izvodljivosti  za  Kulturno  obrazovni  centar  Labin,  za 
rekonstrukciju postojeće i izgradnju pomoćne sportske dvorane u Labinu itd. 

Tulio Demetlika,  Gradonačelnik,  kaže da mu je razumljivo da se traže rješenja,  ali,  kaže 
dalje,  Država planira deficit  za iduću godinu,  a Grad Labin ne planira ni deficit  ni minus. 
Smatra da se diskusija vodila sa ciljem složiti proračun da se zadovolje sve potrebe. Kaže 
dalje  da  Grad  Labin  ima  10  proračunskih  korisnika,  da  je  Grad  Labin  jedan  od  rijetkih 
gradova u RH koji je prije 2 godine uveo lokalnu riznicu kao sustav  upravljanja tijekovima 
proračunskih  sredstava Grada Labina  i  njegovih  proračunskih  korisnika  i  svi  proračunski 
korisnici, kao i gradska uprava su svih ovih godina bili daleko ispod prosjeka u Istri. Činjenica 
je da je Istarska županija najskuplja županija u RH i da je standard u Istarskoj županiji puno 
viši nego drugdje i da se taj standard gradi svih ovih godina (7 produženih boravaka u školi 
koji će sada poskupiti za 2,00 kune itd.). Ističe dalje da se nije smanjio ni program socijale, ni 
program kulture,  ni  program sporta,  sa smanjenjem od 4,5 milijuna kuna smanjile  su se 
investicije pa se neće izgraditi 2 parkirališta, neće se održavati i povećavati zelene površine, 
odnosno smanjiti  će se broj  košnji,  neće se staviti  10 rasvjetnih tijela i  sl.,  stisnuti  će se 
svugdje gdje se to može. Što se tiče cijene koštanja Dječjeg vrtića kaže da je to odluka 
Gradonačelnika  i  da  će  predložiti  za  cijelu  Labinštinu  da  se od  1.1.2015.  godine  cijena 
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mjesečnog  smještaja  u  Vrtiću  poveća  za  40,00  kuna,  ali  zato  se  nije  išlo/neće  ići  na 
povećanje komunalne naknade, povećanje prireza i sl. kako su to uradili neki drugi gradovi u 
RH,  a opet  zadržavamo standard kojega imamo. Što se tiče plaća u Gradskoj  upravi,  u 
Gradskoj upravi su se smanjile plaće 3% još 2009. godine i ističe da po Projektu PEFA za 
lokalnu samoupravu u Hrvatskoj od 4 grada koji su se prijavili (Sisak, Crikvenica, Koprivnica, 
Labin), Grad Labin je bio najbolji što se tiče planiranja i upravljanja financijama. Nikako ne 
može prihvatiti da se sportu sredstva smanjuju jer su svi klubovi ostali na istom, a u 2015.  
godini se jako puno ulaže direktno u sportsku infrastrukturu i to ulaganje u pomoćnu sportsku 
dvoranu, projekt glavne dvorane, umjetna trava na nogometnom igralištu u Vinežu, uređenje 
igrališta ispred Matije Vlačića i pokrivanje boćarskog igrališta, a da ne govorimo o ostalim 
pravima kao osigurani prijevoz, osigurane naknade za trenere sa licencama, lječnički pregled 
itd.  Ističe  da Grad vrši  uredno plaćanje  prema svim proračunskim korisnicima.  Isto  tako 
sredstva nisu smanjena ni socijalnom programu, sva prava su ostala kao i do sada, u socijali  
se  smanjilo  samo  na  osnovi  procjene  promjene  zakona  u  socijalnoj  politici  na  nivou 
Ministartva socijalne politike i mladih i što će napraviti  malo reda u socijalnim pomoćima. 
Zaključuje da će Gradska uprava razmotriti sve amandmane koji dođu, a obveza i odluka 
vijećnika je da li će sudjelovati u izradi proračuna ili neće. Održani su radni sastanci sa svim 
mjesnim odborima u Gradu Labinu i sva radna tijela Gradskog vijeća su zasjedala i donijela 
svoje zaključke. 

Klaudio  Korva (KLGB nositelja  Silvana Vlačića)  odgovara Gradonačelniku  da on u svojoj 
diskusiji nije spominjao ni Dječji vrtić, ni vatrogasce itd., nego je samo rekao da vijećnike u 
donošenju Proračuna koče određeni pravilnici, kolektivni ugovori i sl. i smatra da je bilo dobre 
volje i da se htjelo, mogle su se prethodno te odluke koje koče izmjeniti, povući i sl. i onda 
donijeti pravedniji proračun. 

Daniel  Mohorović  (SDP)  spočitava  Gradonačelniku  što  je  u  jednom  momentu  u  svojoj 
diskusiji  kada  je  govorio  o  povećanju  cijene  smještaja  u  Dječji  vrtić  rekao  da  će  s  tim 
prijedlogom izaći pred svoje birače, te kaže da on tako ne razmišlja, da Gradonačelnik Grada 
Labina ne bi smio voditi računa samo o svojim biračima već o svim građanima Grada Labina.

Valter Poropat,  predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu i podsjeća na Zaključak Gradskog 
vijeća od 27.  studenog 2014.  godine o određivanju roka za davanje amandmana  do 10. 
prosinca 2014. godine do 12,00 sati da budu zaprimljeni u Pisarnici Grada Labina.

Valter Poropat,  predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu. 

Sjednica je tonski snimana.

Dovršeno u  22,00 sati.

       ZAPISNIK VODILA                    PREDSJEDNIK

  Jasmina Milanović Ružić                                              Valter Poropat
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